
 

 

 

 

 

Zápis z 10. zasedání Akademického senátu Fakulty informatiky a 

managementu Univerzity Hradec Králové ze dne 27. 05. 2025 

 

: doc. Ing. Pavel Bachmann, Ph.D.; Lucie Banszelová; 

(on-line); Mgr. Jaroslav 

Kacetl, Ph.D.; Ing. Karel Mls, Ph.D.; Ing. Dominik Palla; Bc.  (on-

line) 

Hosté: prof. Ing. Mgr. , MBA ; prof. Ing. 

prof. PhDr. Blanka Klímová, M.A., Ph.D., 

; Ing.  Ph.D. ; 

prof. RNDr. Pet Ing. 

Lenka Buchtová, tajemnice FIM 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2.  

3.  

4.  

5. Novela Statutu UHK 2025 

6. Novela  

7.  

8.  

9.  

10.  

•     

 

Ad 1) Zahájení 

dr. Mls zahájil zasedání, , il 

program jednání a navrhl jeho bod Návrh s ciplinární komise 

FIM . kterou se stala Ing. 

Miloslava Chroustovská. 

 



Ad 2)  

Zprávu zpracovala prof. Poulová, . Struktura zprávy 

jen byly dopln  údaje za 

zprávy,  - doc. 

Bachmann, anglická verze  dr. Mls). V diskuzi dále vystoupily prof. 

 

Hlasování: 9 pro  0 proti   

AS schválil zprávy  FIM 2024 . 

Ad 3)  

Zpráv . Struktura zprávy odpovídá 

aktualizována o data roku 2024. Výsledky se 

. Diskuze k bodu nebyla. 

Hlasování:  9 pro  0 proti   

FIM 2024. 

Ad 4)  

  minulému roku o 10 mil. ). 

 

. 

zejména na: 

• mzdových  roce 2024 (7,5%) 4,9 mil. 

, 

•  (+4,4)  (+1,2), 

•  , 

• nehrazený software +   mil. 

 

•  0,5 mil , 

•  jako cestovní náhrady aj. 

Ing. Buchtová - n  aktuálních údaj  a jsou v y 

údaje z roku 2024, tak aby plán na rok 2025 byl co ne . 

 



  nabírají se noví 

  

 

 3,9 mil  tku cca. 

termostat  v 

za 1 mil 360 tis na rekonstrukci o ení v aule J1. 

 odhad 300-500 tis. 

rok.    ). 

Jinak  akce nebudou, pokud ano, tak v následujících 

letech. 

Prof. Poulová v té souvislosti  

infrastruktury v následujících 5 letech pokrýt (25  

Dr. Haviger vz

 projektu ERDF. Dr. 

Kacetl se dotazoval na migraci z LMS Blackboard  mohla by 

v (cena migrace cca 1, . Ing. Palla  nelze provést 

vlastními silami?  

Na dotaz dr. Mlse  

vztahujícím se k dotacím  tajemnicí, v 

 

P - paní 

 

Hlasování:  9 pro  0 proti   

O). 

Ad 5) Novela Statutu UHK 2025 

Jedná se o novely vycházející z 

legislativy. Budou schvalovány na následujícím zasedání AS FIM. Zpráva byla 

rozeslána k prostudování  Diskuze k bodu nebyla. 

UHK 2025 



Dr. Haviger vznesl nesouhlas s neuznáváním hodnocení E. 

/ neuznat, na garantech 

 

. 5 v 

  

fixní  

 

s  nad 

  ing. Palla, dr. Chaloupská, dr. 

Kacetl. 

do  

 

 6.  

Stipendijní řád Univerzity Hradec Králové.docx. 

Ad 8) Návrh Disciplinární komise FIM 

 návrh nových  Disciplinární komise FIM: 

• doc. Ing. Marcela Sokolová, Ph.D. z Katedry managementu 

• doc. Ing. Filip Malý, Ph.D. z Katedry informatiky a kvantitativních metod 

•  

•  

• Anna Radikovská, studující obor Management cestovního ruchu 

• ,  

Hlasování:  9 pro  0 proti   

 FIM. 

Ad 9)  

: 

 za KIT 

: 

doc. Ing. Pavel Bachmann, Ph.D. za KM 

Ing. Gabriela Trnková, Ph.D. za KE 

Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D. za KAL 

https://unihk-my.sharepoint.com/:w:/g/personal/cvrceto1_uhk_cz/EZUacLbaPq9Lrd6jJ_N7FR0BasPi_uuBVQBbf0RvQqD-bw?e=k3AFCK


Volby budou probíhat  

  

. 

Hlasování:  9 pro  0 proti   

volební komise pro volby do AS FIM . 

Ad 10  

kdy 

akademici z  doktorského i magisterského studia. 

Dr.  - 

 informace k dispozici. 

 (dr. Chaloupská). 

ována. 

Dotaz bude projednán na AS UHK. 

 

Usnesení AS FIM ze zasedání dne 27. 5. 2025: 

1.  

2.  

3. (bez DKRVO) 

4. AS projednal novelu Statutu UHK 2025 

5. n

UHK 2025:  

•  hodnocením E  nechat v pravomocech garanta 

 

• nesouhlas s fixním m   

• 

 

6. AS projednal novelu  



7. Disciplinární komise FIM 

8. AS projednal a schválil návrh volební komise a vyhlásil volby do AS FIM: 

 

9.  

Hlasování o usnesení:  8 pro  0 proti  0  

(Senátorka usnesením omluvila z jednání a 

nehlasovala) 

Usnesení ze zasedání AS FIM dne 27. 5. 2025 bylo schváleno. 

 

 

 

Zapsala: Ing. Miloslava Chroustovská, v Hradci Králové 27. 5. 2025 

 

V Hradci Králové 12. 6. 2025        

 

 Ing. Karel Mls, Ph.D. 

         


